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Состоялось въ деревнѣ Швелице Январь тридцатъ первого / Февраль 
двѣнадцатого / дня тысяча девятьсотъ шестого года вь девять часов утра 
Явилнсь: Теофiль Недзялковскiй сорока четырёхъ летъ и Теодор 
Мосакошский тридцати летъ отъ роду бладелець шляхецкихъ ча- 
стсй жительствующихь вь Помаскахь и объявили что вь Помаскахь 
Январь двадцать девятого / Февраль одиннадцатого / дня текущаго года 
вь одиннадцать часов ночи умер Томашь Недзялковскiй / Tomasz Nie- 
działkowski / одинадцати летъ отъ роду, сын Теофiль и Ксавери урожден- 
ной Эигмунтовичь супругобъ Недзялковскихь. Понаочномъ чдостобѣре- 
нiи о кончинъ Томаша Недзялковскоиъ актъ сей объябляющииъ негра 
мотнымъ прочитанъ Нами только подписанъ. Содержающiй Акты 
Гражданскаго состоянуя Администраторъ Швелицкаго прихода 
 [signed] Кc. Сѣнниукимъ 

Помаски 
№ 2. 
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This happened in the village of Szwelice on January thirty-first / February 
twelfth in the year one-thousand nine-hundred six at nine o’clock in the morning. 
There appeared Teofil Niedziałkowski, forty-four years old, and Teodor 
Mosakowski, thirty years old, owners of the noble parts [of the village] and 
residing in Pomaski, and they stated that, in Pomaski, on January twenty-ninth / 
February eleventh of this same year, at eleven o’clock at night, Tomasz 
Niedziałkowski died, eleven years old, son of the married couple Teofil and 
Ksawera née Zygmuntowicz Niedziałkowski. After eyewitness testamony on the 
death of Tomasz Niedziałkowski, this document was read aloud to the declarants 
who are illiterate, and was signed by us. 
 [signed] Reverend Sennicki 
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